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Dick van Marle

VOORWOORD 
VAN DE VOORZITTER

Beste wijkbewoners van Drielanden. 
Voor u ligt de 3de editie van de 
Hoorschelp 2024, de december-
editie.

Er zijn veel activiteiten geweest 
die druk bezocht zijn en daar zijn 
we als bestuur trots op. De indoor-
speelspektakels, waarvan wij er 
twee georganiseerd hebben, worden 
door 250 kinderen en ongeveer 175 
ouders bezocht. Op de Indische 
rijstmaaltijden komen gemiddeld 
84 personen. Het Triasfeest was erg 
gezellig en dit jaar uitgebreid met de 
Kidsrun. Er kwamen ongeveer 700 
personen de markt bezoeken. De 
Bridgeclub is om de week actief en 
de klaverjasclub elke week. De bingo-
middagen waren erg gezellig en 
werden door gemiddeld 34 personen 
bezocht. Dit jaar hadden we eindelijk 
weer een uitje. We gingen naar 
Rotterdam met 63 personen. Ik heb 
vele e-mails en foto’s ontvangen 
over hoe leuk het busreisje was. 

Rest voor dit jaar nog de 
kerstfair, oudejaarsreceptie en de 

“oliebollenactie” voor de leden.

Zo hebben we veel leuke activiteiten 
georganiseerd, met heel weinig 
bestuursleden. Wel hebben we 
diverse vrijwilligers die helpen bij de 
activiteiten. Wij hopen natuurlijk dat 
u als enthousiaste vrijwilliger, deel 
wilt nemen aan het bestuur of een 
bepaalde activiteit wilt verzorgen: 
meldt U zich vooral aan op  
info@wv3l.nl.

In de Hoorschelp besteden we 
aandacht aan algemene zaken in 
Harderwijk en Drielanden. Zo had 
de redactie een goed gesprek met 
Erik Hamelink over de nieuwbouw 
Harderweide, Erik is de projectleider 
vanuit de gemeente. Verder met Wim 
de Bruin die graag foto’s maakt van 
dieren in het bos.

We zijn natuurlijk in gesprek geweest 
met de belangengroep Drielanden 
Noord, die goed in de gaten wil 
houden wat de gemeente van plan 
is met de groenstrook tussen de 
Drielandendreef en de A28.

Uw voorzitter heeft twee momenten 
in de week dat hij specifiek 
richting winkelcentrum gaat. Op 
woensdag naar de weekmarkt en 
op de donderdag naar het spreekuur 
handhaving, politie, UWOON en 
Zorgdat. Op de markt hebben we 
een gesprek met de notenman Erwin 
Koole. 

Ons bestuurslid Simon heeft een 
bezoek gebracht aan Het Goed 
en heeft daar een mooi stuk over 
geschreven. Waarschijnlijk weten 

de meesten van u wel hoe het zit en 
komt u er ook wel eens. 

We gaan ons richten op de kersttijd, 
de tijd van het jaar waar een groot 
deel van de wereld naar toe leeft. 
De tijd voor familie en vrienden. 
Mooie versieringen in de steden, 
gezellige sfeer in huis en mooie 
kerstshows in de tuincentra. De 
Wijkvereniging zorgt samen met 
de winkeliervereniging voor de 
kerstboom op het winkelcentrum 
Drielanden. We hopen dat de boom 
en de lichtjes heel blijven. Informeer 
ons als er iets vreemds gebeurt/is 
gebeurd. Vorig jaar vond iemand het 
nodig om de verlichting op 5 plaatsen 
door te knippen.

Met kerst gedenken we de geboorte 
van Jezus. De kerstboom met de 
lichtjes heeft ook te maken met het 
lichtfeest, het feest dat de dagen 
weer langer worden. Grote groepen 
Nederlanders hebben in hun geloof 
geen kerstfeest. Hoewel we allen 
december als een feestelijke maand 
beleven realiseren wij ons dat deze 
periode niet voor eenieder hetzelfde 
betekent.

Op welke manier u deze maand ook 
gaat beleven, wij wensen u een fijne 
tijd en prettige dagen. Een goede 
jaarwisseling en wees voorzichtig 
met vuurwerk!

Veel leesplezier! 
Dick van Marle
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OVERZICHT BESTUUR
Voorzitter  Dick van Marle
Secretaris Vacant
Penningmeester Anton van Houtum
Leden Administratie Anton van Houtum
Algemeen bestuurslid Simon Grijsen
Coördinator Activiteiten Vacant

BESTUURSONDERSTEUNING
Redactie & PR Lex Schuijl
 Wies Dur
 Mirjam Soppe

Web beheer Ben van Kooij

Sociale media  Samantha van Lien

Vrijwilligers Samantha van Lien
 Erwin de Bruin
 Riet Beliën
 Onze vele bezorgers van  
 de Hoorschelp

Extra Hoorschelp:   Extra Hoorschelpen liggen bij 
MFC de Bogen Triasplein 11 
in het folderrack.

Sluitingsdatum aanleveren kopij bij de redactie:  
10 februari 2025

VAN DE REDACTIE 
Beste lezer,

Voor u ligt de derde editie van de Hoorschelp 2024. Weer 
een goed gevulde Hoorschelp met interviews uitgevoerd 
door de redactie en ook een paar ingezonden stukjes. 
Ons redactie lid Wim Ham is na een gecompliceerde 
operatie, overleden. U treft dan ook een in memoriam 
van Wim op de volgende pagina. 

Lex Schuijl is helaas erg ziek. Daarmee is de redactie nu 
met 3 drie personen minder, u snapt het al, we zijn op 
zoek naar redactieleden. Als redactie kunt u interessante 

interviews maken en ook nog van onderwerpen die u ook 
interessant vindt en die interessant zijn voor onze lezers. 

We hebben een stukje ontvangen van een nieuwe 
sportschool, een mooi verslag van de busreis naar van 
Noppen chocolade en een rondvaart met de Spido 
boot over de Maas ook is er een stukje over huizenruil 
in vakantietijd. Natuurlijk zijn uw stukjes ook van harte 
welkom. We ontvangen graag kopij over wat er speelt in 
de wijk.

De redactie is natuurlijk bij veel evenementen van de 
wijkvereniging aanwezig en doet daar verslag over. 
Voor de wijkschouw in oktober zijn er 40 ingezonden 
berichten ontvangen, dus soms komen er wel degelijk 
berichten van onze lezers.

Voor de interviews nam de redactie een kijkje op de 
weekmarkt en maakte een interview met Erik Hamelink 
over de nieuwbouw in Harderweide; we spraken Wim 
de Bruin over zijn fotografie werk en doen verslag van 
de activiteiten van de wijkvereniging Drielanden. We 
zijn regelmatig aanwezig bij het wekelijkse spreekuur 
van handhaving en politie. Drielanden is natuurlijk een 
rustige wijk maar u moet wel weer alert zijn op inbrekers, 
zorg er voor dat u geen gelegenheid schept. Laat geen 
deur open (ook de garage en schutting deur). Er zijn al 
mensen verrast door een ongewenste bezoeker in de 
tuin of zelfs in de keuken. Natuurlijk is er overlast van 
fatbikes, jeugd en mensen die over de voetpaden fietsen 
en andere kleine zaken. Maar geen ernstige zaken.

We hebben onderzocht waar de nieuwe kabels voor zijn 
die in de wijk gelegd worden. De redactie ontving ook 
de brief van de bezorgde bewoners over de mogelijke 
plannen van de gemeente voor de groenstrook in 
Drielanden Noord langs de A28. U leest er alles over in 
deze Hoorschelp.

Graag zien wij uw stukje in de volgende Hoorschelp.

Veel lees plezier
De redactie

REDACTIONEEL
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Wim is opgegroeid in Hoogland.
Hij heeft 29 jaar gewerkt bij PON 
waarvan de laatste 5 jaar als manager 
personeel en algemene zaken. Hij 
stapte daarna over naar IBM Nederland 
waar hij 13 jaar gewerkt heeft aan 
onder andere bedrijfsovernames. 
Later is Wim bij de Harderwijker 
Courant gaan werken waar hij Lex 
Schuijl ontmoette. Wim en Lex 
hebben jaren samengewerkt bij deze 
krant en ook bij de Wijkvereniging. 

Wim zijn hobby was onder andere 
reizen, modelbouw en fotograferen. 
Hij had dan ook een aantal mooie 
professionele camera’s. Hij 
fotografeerde graag mooie militaire 
vliegtuigen, dat was in zijn werkkamer 
goed te zien. Bij Wim thuis waren zijn 
hobby’s goed zichtbaar  er stonden 
diverse vitrines in zijn huis met mooie 
verzamelingen

Vanaf 2019 heeft Wim de Hoorschelp 
verzorgd. Dat betekende niet alleen 
het verzamelen van de stukken, nee 
hij deed ook veel interviews en het 
nodige fotowerk. Dit is terug te lezen 
in eerder uitgegeven Hoorschelpen.  
Wim was ook de PR-man van de 
wijkvereniging. Hij onderhield de 
contacten met de adverteerders 
en bezorgde natuurlijk daar ook de 
Hoorschelp. Tevens bezorgde Wim 
de Hoorschelp in een aantal straten in 
Drielanden. 

In januari 2021 heeft Wim in de 
Corona tijd afscheid van zijn vrouw 
Gerda moeten nemen, zij overleed 
aan deze ziekte.

In 2022 heeft Wim het opzetten van 
de Hoorschelp aan de voorzitter 
overgedragen. In 2022 heeft Wim 
ook voorgesteld om Lex Schuijl 
in de redactie op te nemen, dit 
gezien hun samenwerking bij de 
Harderwijker Courant. Zo leverden 
Wim en Lex diverse stukken aan voor 
de Hoorschelp tot en met de laatste 
Hoorschelp van 2023. In februari 2024 
meldde Wim dat hij zich even terug 
wilde trekken van zijn werkzaamheden 
voor de Wijkvereniging.

Wim was op woensdag altijd even te 
zien op de weekmarkt, waar hij dan 
een lekkere lunch ging kopen bij één 
van de kramen. 

Wim heeft er aan bijgedragen dat 
de wijkvereniging al jaren drie keer 
per jaar een mooi blad heeft kunnen 
uitgeven met mooie artikelen. Tevens 
heeft Wim een lijst met adverteerders 
voor het blad kunnen verzamelen en 
vasthouden, zodat de Hoorschelp 
als een mooi glossy blad kan blijven 
bestaan.

Op 8 juli 2024 hebben we afscheid 
van Wim genomen, de momenten 
van koffiedrinken bij Wim thuis en zijn 
bijdrage aan de Hoorschelp blijven in 
onze herinnering.

Wim Ham

IN MEMORIAM  
WIM HAM
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Datum, tijden en locaties van boven genoemde evenementen zijn onder voorbehoud. Vooral het aantal feitelijke deelnemers en 
beschikbaarheid van locaties bepalen of evenementen moeten worden verplaatst of  eventueel moeten worden afgezegd.

ACTIVITEITENKALENDER 
2024 - 2025
Datum Activiteit Locatie plus evt. kosten Tijden

11 december 2024 Kerstfair Kerkelijk centrum  
de Regenboog

19.00-21.00

19 december 2024 Oudjaarsreceptie Grandcafé Alleman 19.00 – 21.00
Zaal open 18.00

19 februari Bingo Drielandenzaal  
Leden € 2,50  
Niet leden € 5,00

14.00 – 17.00 
Zaal open 13.30

1 maart Indoor speelspektakel Sporthal MFC De Bogen 
Leden gratis  
Niet leden € 3,00

11:00 – 16:00

1 maart Klaverjastoernooi Wijkontmoetingscentrum 13.00 – 16.30   
Zaal open 12.30

8 maart Ondersteuning halve marathon 
(Dweilorkest Bladbloazers?)

Centrum Drielanden, 
Triasplein

14.00 – 15.30

25 maart Algemene ledenvergadering Triaszaal   
MFC De Bogen

20:00 – 22:00
Zaal open 19:45

15 april Indische rijstmaaltijd Drielandenzaal   
MFC De Bogen

18.00 – 20.30  
zaal open 17.45 uur

Datum onbekend Wijkschouw Alleman+ fietsen 
door de wijk

10.00 – 12:00

21 mei Bingo Drielandenzaal MFC 
De Bogen 
Leden € 2,50 
Niet leden € 5,00

14.00 – 17.00 
Zaal open 13.30

20 augustus Bingo Wijkontmoetingscentrum 
Leden € 2,50 
Niet leden € 5,00

14.00 – 17.00 
Zaal open 13.30

6 september Triasfeest en Kidsrun Centrumgebied Drielanden 
Triaszaal/Kleedruimte

10.00-16.00 

september Uitstapje Info volgt later Tijd volgt later
14 oktober Indische rijstmaaltijd Drielandenzaal  

MFC De Bogen
18.00 – 20.30
Zaal open 17.45 uur

25 oktober 
(Herfstvakantie)

Indoor speelspektakel Sporthal MFC De Bogen 
Leden gratis 
Niet leden € 3,00

11:00 – 16:00

19 november Bingo Wijkontmoetingscentrum 
Leden € 2,50 
Niet leden € 5,00

14.00 – 17.00 
Zaal open 13.30

22 November Klaverjastoernooi Wijkontmoetingscentrum 
Triasplein

13.00 – 16.30  
Zaal open 12.30 

16 december Oudjaarsreceptie Grandcafé Alleman 19.00 – 21.00
Zaal open 18.00

Start September 
2025- april 2026

Brigde “bridgeclub de bogen” MFC De Bogen 1x in  
2 weken op dinsdag

13:15 – 17.45

Start Oktober  
2025- april 2026

Klaverjas “klaverjasclub “Drielanden MFC De Bogen elke week 
Vrijdagmiddag

13:00 – 17.00
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Wat is er opgevallen in Drielanden
De groenstrook langs de A28 heeft 
nogal de belangstelling van de 
gemeente om er iets mee te doen. 
Eerst waren er de berichten over 240 
flexwoningen en in oktober kwam het 
nieuws dat een AZC voor 273 of 500 
personen ook wel op de groenstrook 
zou kunnen passen. Bewoners uit de 
wijk zijn in actie gekomen en hebben 
een belangengroep opgericht: De 
belangengroep Drielanden Noord. 
Zij hebben bij veel bewoners een 
brandbrief in de bus gedaan over de 
mogelijke komst van een AZC. Op de 
brief hebben 130 mensen gereageerd. 
In december is het onderzoek 
van de gemeente gereed over de 
mogelijke locaties voor een AZC in 
Harderwijk. De wijkvereniging houdt 
dat goed in de gaten en wordt goed 
geïnformeerd door de gemeente (via 
de wijkmanager). Let u zelf ook goed 
op wat er gebeurt in de wijk!

U heeft het vast wel gezien, er zijn 
nieuwe elektriciteitskabels gelegd 
en nieuwe transformatorhuisjes 
geplaatst, een hele grote op het 
Rappad. Er worden 4 kabels gelegd, 1 
dikke  kabel voor de wijk Harderweide 
en drie nieuwe kabels (3 fasen) om 
de stroomvoorziening in bestaande 
wijk Drielanden uit te breiden. In 
eerste instantie zal er 10.000 Volt 
op de kabels komen, maar de kabels 
zijn geschikt voor 20.000 Volt. Deze 
uitbreidingen zijn nodig om aan de 
grotere vraag naar energie te kunnen 
voldoen. Denk aan de laadcapaciteit 
voor elektrische auto’s, het 
ondersteunen van zonnepanelen en 
het huishoudelijke energie gebruik 
wat stijgt door het gebruik van steeds 
meer elektrische apparaten. 

DRIELANDEN NIEUWS

Nieuwe transformatorhuis met open deur voor kabel invoer

Groenstrook tussen Drielandendreef en A28

Nieuwe elektriciteitskabels
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BUSREIS ROTTERDAM: VAN 
NOPPEN CHOCOLADE EN 

RONDVAART OVER DE MAAS 

Wijkvereniging Drielanden had 
voor leden en belangstellenden 
een busreis georganiseerd, op 19 
september jongstleden.
Er was een mooie opkomst, met 
63 deelnemers, die zich al vroeg 
verzamelden op de parkeerplaats bij 
de Aldi om mee te gaan, en er, ondanks 
de ochtendmist, zin in hadden. 

Dick van Marle, onze voorzitter, 
moest om gezondheidsredenen 
thuisblijven, de organisatie werd 
in handen gelegd van Sandra van 
Huffelen en Rienk Koopmans.

Goed op tijd kwamen er twee bussen 
van Midland Reizen om ons mee te 
nemen, deels via een toeristische 
route, naar Ridderkerk en Rotterdam.

Er was ruimte genoeg om breeduit 
te zitten, chauffeurs Roel en Tjeerd 
loodsten iedereen de bussen in. 
Rollators konden in de bagageruimte 
mee, handig voor de gebruikers bij de 
evenementen.

Het was druk onderweg, we reden via 
Utrecht en Gorinchem naar Sliedrecht. 
Van daaraf doken we het binnenland 
in, door de Alblasserwaard, van de 
Beneden Merwede naar de Lek. Over de 
Lekdijk reden we langs Kinderdijk, waar 
we de 19 watermolens mooi konden 
zien staan, enkele ervan draaiden, ten 
teken dat ze te bezichtigen zijn.  Bij 
Alblasserdam namen we de brug over 
de Noord naar Hendrik Ido Ambacht, 
en van daaruit naar Ridderkerk.  

De chauffeurs vertelden ons onderweg 
allerlei wetenswaardigheden over 
zaken langs de route en dat was 
interessant.  

In Ridderkerk was onze eerste 
stop, bij het Chocolade Atelier van 
(Frits) van Noppen. Frits is een 
enthousiast en bevlogen verteller, hij 
is chocoladeliefhebber van kinds af 
aan, en maakte van zijn liefhebberij zijn 
werk. Koffie en een lekkernij uit eigen 
fabriek stonden voor ons klaar, heerlijk. 
Voor onze ogen maakte hij gevulde 
bonbons, en knutselde hij Bertha in 
elkaar, een koe van chocolade, in een 
mal waar wel 5 kilo chocolade in kon, 
maar gelukkig goot hij het meeste 
weer terug in de machine.

Frits maakt zich sterk voor de 
organisatie MercyShips, waarbij goed 
geschoolde medici, allen vrijwiligers, op 
3 ziekenhuisschepen, in voornamelijk 

Door Rienk Koopmans

Midland verzorgt de reis

Presentatie bij Nopen Chocolade Frits van Noppen verkoopt graag 
zijn chocolade

Bertha



12



13

Afrika, arme mensen met lichamelijke 
afwijkingen opereren, zodat ze zich 
niet meer als verstotene moeten 
handhaven in de maatschappij.

Hij heeft een vermelding in het World 
Book of Records gekregen met een 
“schilderij” van 30 bij 15 meter, 3 cm 
dik, gemaakt met 1600 panelen, in 
totaal 13.000 kilogram chocolade.

De panelen zijn allemaal verkocht 
aan belangstellenden, en dat heeft 
een gigantisch bedrag opgeleverd 
voor MercyShips. Het schilderij was 
opgebouwd in de Onderzeebootloods 
op het RDM terrein op Heijplaat.

Bij van Noppen kregen we ook een 
heerlijke lunch voorgeschoteld, 
daarmee konden we de rest van het 

programma wel aan. Hierna kon, wie 
dat wilde, in de choco-shop van Frits 
inkopen doen, en daar werd goed 
gebruik van gemaakt. Op de vraag 
hoe lang je chocolade kunt bewaren 
is het standaard antwoord van 
Frits:”chocolade moet je niet bewaren, 
daar moet je van genieten”.

We gingen terug de bussen in, op zoek 
naar de rondvaartboot van Spido, 
onder de Erasmusbrug, in Rotterdam 
bekend als “de Zwaan”.

De indrukwekkende skyline was 
mooi zichtbaar toen we over de van 
Brienenoordbrug reden, we kwamen 
goed op tijd bij de Spido aan voor onze 
rondvaart door het havengebied.

Het weer was ondertussen heerlijk 
geworden, geen mist en kou meer, een 
zonovergoten middag.

Aan boord werd uitleg gegeven 
over van alles rondom ons, in vier 
verschillende talen, maar niet in het 
Harderwijks, jammer dus. Grote 
en kleine, lege en volle schepen, 
enorme loodsen op de kades, er 
kwam veel langs. We voeren ook 
langs de onderzeebootloods, waarin 
het schilderij van Frits van Noppen 
was opgebouwd. Bij Katendrecht 
ligt het grootste in Nederland bij de 
RDM gebouwde passasierschip, de 
SS Rotterdam, een indrukwekkende 
verschijning, dicht bij haar 
oorspronkelijke aanlegplaats, Hotel 
New York. 

Terug bij de Zwaan zochten we 
de bussen op en vertrokken rond 
de spits uit Rotterdam, met de 
gebruikelijke verkeersdrukte om ons 
heen. Omdat het druk was onderweg 
konden we extra lang genieten van 
de reis in de bussen. Onderweg 
werden inzamelingen gehouden om 
de chauffeurs met een extraatje te 
bedanken. Terug op de parkeerplaats 
bij de Aldi ging iedereen na een goed 
besteedde dag met een voldaan 
gevoel huiswaarts.

Enorme schip van chocolade gemaakt door van Noppen

De lunch bij van Noppen

Spido boot voor de tocht over de Maas

Foto van de tocht over de Maas
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ERIK HAMELINK OVER 
NIEUWBOUWPROJECT 
HARDERWEIDE

De redactie ontmoette Erik in de 
directiekeet bij de laatste rotonde op 
de Groene Zoomweg richting Spijkweg. 
Erik werkt nu 23 jaar voor de gemeente 
Harderwijk. Toen hij bij de gemeente 
Harderwijk in dienst trad, verhuisde 
hij van Harmelen naar Harderwijk. Erik 
woont samen en heeft twee kinderen.
 
Liefde voor wegenbouw
Erik zijn familie zat in de wegenbouw 
(vader, opa en overgrootvader) en hij 
wilde dit ook gaan doen. Dit was zijn 
grote droom vanaf de kleuterschool, 
dus ging Erik Civiele techniek 
(Wegenbouw) studeren. Erik doet 
dit werk met zeer veel plezier. Het is 
afwisselend werk, zowel binnen op het 
stadhuis als ook buiten samen met 

de aannemers. Als voorbeeld noemt 
hij de aanleg  van het Crescentpark. 
Voorheen was het een maislandschap 
wat is omgebouwd tot een fantastisch 
mooi park in de wijk Drielanden.

Betrokkenheid Drielanden
Erik is betrokken geweest en nog 
steeds bij bijna alle wijken van 
Drielanden. Het Crescentpark vind hij 
wel het mooiste stukje techniek in de 
wijk. Oud stedenbouwkundige van de 
gemeente Harderwijk, Frits Kroese, 
heeft de hoofdstructuur voor de  hele 
wijk Drielanden opgesteld. Op basis 
van die hoofdstructuur zijn vervolgens 
twee van de ‘Drie’ landen gebouwd, 
Muziekland en Harderhout. 

Martijn den Braven (huidig 
stedenbouwkundige bij de gemeente 
Harderwijk) heeft samen met 
stedenbouwkundig bureau IMOSS 
de stedenbouwkundige opzet van 
Harderweide  ontworpen zoals het nu 
is geworden (en het laatste deel gaat 
worden). Harderwijk werkt nu al 25 jaar 
aan de bouw van de wijk Drielanden. 
In de loop van de tijd zijn de plannen 
een beetje aangepast. Naast de 
stedenbouwkundige van de gemeente 
werken ook de projectontwikkelaar 
Slokker vastgoed en BPD ontwikkeling 
aan het vorm geven van Harderweide. 
In 2021 zijn afspraken gemaakt over 
het duurzaam bouwen van de wijk en 
nu is het zover. 

Harderweide afronding Drielanden
Het deel wat nu gebouwd wordt in 
Drielanden-Harderweide is deelgebied 
2 Noord. Momenteel worden de te 
bouwen woningen voor deelgebied 
2 Zuid en deelgebied 3 ontworpen. 
Deelgebied  1 is reeds gereed en 
bewoond (de bloemendreven) zie 
schema Harderweide . Met de bouw 
van Harderweide wordt de bouw van 
Drielanden afgerond. (Ontwikkelingen 
achter de Groene Zoomweg vallen niet 
onder Drielanden).

In Harderweide deelgebied 1 is 
wateroverlast geweest en is er achteraf 
veel gedaan om de wateroverlast te 
verminderen. Bij de bouw van deel 2 

Door: Dick van Marle en Lex Schuijl

Erik Hamelink 
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en deel 3 is hier extra rekening  mee 
gehouden. Geen zwaar bouwmaterieel 
en bergen zand op de erven, zodat 
de grond niet wordt samengeperst. 
Er zijn extra wadi’s aangebracht. 
ook zijn er extra infiltratieriolen (zie 
foto) aangebracht in het openbare 
gebied en bij de huizen. Hierdoor kan 
water eenvoudig worden afgevoerd 
naar de Crescentplas en uiteindeljjk 
terechtkomen in de Randmeren.

Verder zijn er drainagebuizen (zie foto) 
bij de huizen aangelegd van zetmeel 
met kokosvezel. Deze buizen zelf 
zullen in vijf jaar oplossen waardoor er 
geen plastic achterblijft in de bodem. 
Er zijn zandsloten aangebracht bij alle 

erfgrenzen. Deze zandsloten in de wijk 
zijn tot 2 meter diepte afgegraven (tot 
het grondwater)  en gevuld met grof 
zand, ook hierdoor zal de waterafvoer 
beter verlopen. 
Goede Mix woningen
In de nieuwe wijk (deelgebieden 2 en 3) 
komen 861 nieuwe woningen. Koop-, 
huur- en sociale woningen zijn in een 
goede mix gebouwd. In één straat 
kom je dus alle typen woningen tegen. 
Appartementen gebouwen worden 
maximaal 5 verdiepingen hoog. Het rijk 
heeft acht miljoen subsidie gegeven 
om deze wijk snel te kunnen realiseren. 

Diverse woningen zijn in een U-vorm 
gebouwd en binnen in de U zijn de 

parkeerplaatsen (parkeerhof). De wijk 
is volgens de huidige standaarden 
gebouwd met een parkeernorm van 
1,8 voor de grondgebonden woningen 
en natuurlijk parkeren op eigen erf. 
Bij een woning met parkeren op 
eigen erf is dus geen 1,8 parkeerplek 
extra voor parkeren op openbaar 
gebied. Er is dus nog geen invloed 
van de woon- en parkeervisie van 
2040. De parkeerplaatsen zijn van 
waterdoorlatende stenen voorzien, 
zodat het regenwater goed kan 
wegzakken in de grond. In de wijk kun 
je alle typen woningen vinden, van 
starters appartement (50 m2) tot grote 
vrijstaande woning. Bijna  alle huizen 
zijn met de auto bereikbaar, dus niet 
zoals bijvoorbeeld de Chopindreef 
waar alle woningen aan het fietspad 
staan. De huizen in deze wijk hebben 
geen gas. Veel woningen hebben een 
warmte-koude opslag op meer dan 
30 meter diepte. In het aangelegde 
nieuwe elektriciteitsnet is hier 
natuurlijk rekening mee gehouden. Met 
warmtepompen per huis wordt dan het 
water op temperatuur gebracht voor 
verwarming of douchewater.  

Er zijn nieuwe elektriciteitskabels 
aangelegd naar knooppunten in de 
wijk en naar het Liander onderstation 
aan de Leuvenumseweg. De nieuwe 
elektriciteitshuisjes voor de nieuwe 

Overzicht van de bestaande en nieuw te bouwen delen van Harderweide

Infiltratie riool

Drainagebuis Eerste opgeleverde huizen in de nieuwe wijk
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wijk staan aan het begin van de 
Spijkweg en aan de Horloseweg. Naast 
elektriciteit water en riool (NUTS-
voorzieningen) wordt elk huis ook 
voorzien van een glasvezelaansluiting 
van de CAI Harderwijk zie Hoorschelp 
2024-1). Inmiddels hebben de eerste 
bewoners de sleutel ontvangen en zijn 
zij druk het huis in te richten.

Geen nieuw centrum in Harderweide
Voor boodschappen is men 
aangewezen op het winkelcentrum 
Drielanden of een andere locatie. Er 
komt wel een Montessori basisschool 

bij. Over een extra zorgcentrum zijn 
nu nog geen plannen. De nieuwe wijk 
wordt ontsloten via de Bloemendreef 
en via een nieuwe weg op de rotonde 
(met de leeuwen en planten). De 
verkeersdruk op de Bloemendreef 
wordt natuurlijk goed in de gaten 
gehouden.

De nieuwe bewoners kunnen bij 
oplevering van de woning al gebruik 
maken van de nieuw aangelegde 
voetpaden en rijbanen met een 
aansluiting op de Bloemendreef. Zo 
blijven zij gescheiden van al het grote 

bouwverkeer dat via de Boerderijdreef 
blijft rijden.
Het bijzondere aan dit deel van de 
wijk is het mooi gebakken materiaal, 
veel groen en de hoogwaardige 
inrichting van de wijk, aldus Erik. Bij 
het woonrijp maken (aanleg wegen)  
wordt erg veel aandacht besteed aan 
emissieloos bouwen. De aannemer  
Hoornstra-infrabouw, werkt alleen met 
bouwvoertuigen die  elektrisch zijn 
aangedreven en zoals al geschreven 
is, is er alles aangedaan om de 
waterafvoer te optimaliseren en het 
behoud van water en afvoer ervan. 
Een mooi onderdeel hiervan zijn de 
drainagebuizen. Belangrijk is om 
duurzaamheid zoveel mogelijk toe te 
passen waar het kan.

Er wordt nog een nieuw geluidsscherm  
gebouwd langs de A28, bovenop 
de wal langs het Crescentpark. Dit 
scherm wordt 4 meter hoog. Hiervoor 
wordt een tijdelijke bouwweg 
aangelegd aan de achterzijde van de 
wal. Alle werkzaamheden zullen ook 
hier met emissieloze hoogwerkers en 
hijskranen worden uitgevoerd.

Buitenleven centraal
Harderweide is een wijk waar het 
buitenleven centraal staat, zo staat op 

Infrastructuur NUTS voorzieningen voor de huizen

Elektriciteitsvoorzieningen voor de wijk Elektrische voortuigen bouwen de wijk
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de folder. Dit geldt eigenlijk wel voor 
alle wijken in Drielanden. Je woont in 
een mooie omgeving met veel groen. 
Je hebt het Crescentpark naast de deur, 
de wal van het Crescentpark heeft heel 
veel biodiversiteit. Aan alle kanten van 
de wijk is het mooi groen. Vanuit de 
wijk bent je zo in Harderwijk centrum, 
bij de randmeren of in het bos.

Met de bouw van deze nieuwe delen 
van de wijk Harderweide, wordt de 
bouw van de wijk Drielanden afgerond. 
Wat er nog wel op de agenda staat is 
het aanpassen van de parkeerplaats 
Biezenplein (bij de kerk en de scholen). 
In het kader van vergroening, wordt 
het asfalt er uit gehaald, komt er meer 
groen en zullen de parkeervakken 
worden voorzien van open stenen.  
Dit is prettiger voor de scholen, bij 
warm weer heb je dan meer verkoeling 
en schaduw

Overzicht van de wijk Harderweide

Straten waarvan de grond is aangepast om water af te kunnen voeren





 
• Het klussen lukt niet (meer)? 

• De klus is te groot voor u alleen? 
• Iemand nodig die met u meedenkt? 

 
Neem dan contact op met Harold Sinke De Klusjesman en vraag vrijblijvend  

naar wat ik voor u kan betekenen, het voordelige uurtarief en de voorwaarden. 
 

Harold Sinke 
Tel./WhatsApp: 06 - 27 59 72 72 

Email: h-sinke@hotmail.nl 
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WILDFOTOGRAFIE  
DOOR WIM DE BRUIN

De redactie ging op bezoek bij Wim de 
Bruin, die als hobby wild fotografeert 
op de Veluwe.  

Wim woont in Drielanden, is getrouwd 
en heeft 3 kinderen. Twee zoons en 
een dochter die nog thuis woont. 
Eén van zijn zonen kun je maar zo 
tegenkomen in de Jumbo Drielanden.

Wim heeft verschillende opleidingen 
genoten; Lager-, Middelbaar-, 
en Hoger Beroeps Onderwijs 
(beleid management) en tot slot 
bestuurskunde aan de Universiteit. 
Wim werkt de laatste 13 jaar als 
zelfstandig interim projectmanager 
voor gemeenten. Hij is gespecialiseerd 
in complexe transities van bestaande 
ICT-,  naar nieuwe ICT omgevingen. 
Ter ontspanning gaat hij vaak de 

bossen in om mooie foto’s van herten 
en ander wild te maken.
Op zijn achtste kreeg hij zijn eerst 
”oude” fotocamera. Hij was toen nog 
niet echt zo bezig met fotograferen. 
Toen hij wat ouder werd, vond hij het 

wel leuk om foto’s te maken van de 
natuur rond de uiterwaarde van de 
Waal. En natuurlijk werden de nodige 
vakantiefoto’s gemaakt. Fotograferen 
was toen nog een gelegenheidshobby.
Een paar jaar geleden dacht Wim ik ga 
nu echt eens wat doen met fotografie. 
Voor vaderdag kreeg hij een 
fotocursus en toen is deze hobby zich 
verder gaan ontwikkelen. Overdag 
heeft Wim een drukke baan waarbij 
hij vaak binnen zit en het fotograferen 
in de natuur is buiten en is een goede 
ontspanning voor hem, je bent 
dan met heel andere dingen bezig. 
Fotograferen in de natuur geeft rust 
en je kunt je creativiteit in composities 
kwijt. Zijn ouders waren ook creatief 
met tekenen en schilderen dus het zit 
een beetje in de genen om creatief 
bezig te zijn. De combinatie van 
techniek  (hoe stel je het toestel in) en 
creativiteit  (hoe maak je een mooie 
foto met de juiste compositie) is voor 
veel fotografen een uitdaging  Bij wild 
fotografie moet het ook nog snel 

Door: Mirjam Soppe

Wim de Bruin
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gebeuren. Het is fijn als je deze twee 
technieken kunt combineren en een 
mooie foto kunt maken die technisch 
en optisch goed is. Als je start met 
wildfotografie dan ben je al tevreden 
als je wild tegenkomt en het lukt om 
een foto te maken. De ontwikkeling zit 
er dan in om verder te groeien naar een 
perfect plaatje die het verschil maakt. 
Dat is nog een mooie uitdaging.   

Fotograferen heeft best een grote rol 
in Wim’s leven. Hij gaat minimaal 1 
maal per week op pad. Het gouden 
uur (uur na zonsopkomst of uur voor 
zonsondergang) en als er zonlicht is, 
is een van de mooiste momenten om 
te fotograferen. Het mooie zachte licht 
zorgt voor mooie foto’s,  de dieren zijn 
dan actief in de bossen en je kunt ze 
goed zien. Langs de bosranden op de 
Veluwe is veel wild te vinden en Wim 
maakt daar ook veel gebruik van. Als 
je door de bossen loopt kom je ook 
wild tegen dat is toch weer anders 
dan aan de bosrand, zeker als je oog 
in oog komt te staan met een wolf. Je 
moet je natuurlijk wel aan de tijden 
houden dat je in het bos mag lopen 
anders krijg je een boete van € 150. 

De controle is best wel streng zeker 
in de bronsttijd. Wim fotografeert 
bij voorkeur bij Staverden. Het 
landschap is zeer afwisselend met 
weilanden, veel beken, afwisseling 
van loof- en dennenbomen en er is 
veel wild, dus een mooie plek. Wim 
bezoekt ook wel eens het Horsterwold 
(groot loofbos) in Flevoland langs de 
Randmeren waar  de omgeving weer 
heel anders is maar ook geschikt 
voor wildfotografie . Hier zie je veel 
damherten, reeën, koningspaarden, 
schotse hooglanders en onder andere 

de zeearend. Wim gaat niet zonder 
fototoestel het bos in, hij heeft altijd 
als doel een mooie foto maken. Wim is 
ook wel competitief met zijn fotowerk, 
zo heeft hij foto’s ingestuurd aan de 
Harderwijker Courant en aan een foto 
magazine (Roots)

Wim is wel tevreden over zijn foto’s 
van de wolf en van Reeën en herten 
rond Harderwijk en Ermelo en 
edelherten op de Hoge Veluwe. Maar 
bij dit soort fotowerk, moet je altijd 
de mooiste foto nog maken….
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Wat bieden wij u.
Een nieuwe website gemaakt op een manier zodanig dat deze op mobiel en 
tablets goed te gebruiken is. Bovendien kunt u de website zeer gemakkelijk zelf 
bijhouden. Ook nemen wij graag het onderhoud van uw website uit handen.

 • Websites
 • Makkelijk te onderhouden
 • Apps en webapps
 • SEO geoptimaliseerd
 • Volledig onderhoud
 • Elke wens is mogelijk

Een ontwerp voor elkaar.
Met een opdracht als het maken van uw website krijgen de kandidaten uit ons 
leerbedrijf de kans om extra ervaring op te doen. Zo proberen wij uiteindelijk 
deze jongeren aan een baan te helpen. De websites die wij maken zijn echter van 
dezelfde kwaliteit als bij een professioneel webdesignbureau. Zo heeft u een 
goed product tegen een laag tarief en wij de nodige werkervaring.

www.wijzijnmeo.nl

WEBDESIGN.
Voor u een nieuwe website,  

voor ons een nieuwe ervaring.

Is de website van uw organisatie al te gebruiken op 
mobiele telefoons en tablets?Vanuit ons leerbedrijf maken 
de (Wajong) jongeren onder leiding van een ervaren 
webdesigner uw 
responsive website.  
Maar ook kunt u bij  
ons terecht voor apps 
en het onderhoud van 
uw website.

Wilt u een advies voor uw 
huidige website, of heeft u  
vragen over wat wij doen?  
U kunt ons altijd mailen via  
info@stichtingmeo.nl of  
bellen naar 072-5114967.

Backoffice-diensten | Online en offline media | Sociale impact
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Wim vindt het ook leuk om familie 
en vrienden mee te nemen naar de 
mooie plekken die hij ontdekt heeft 
om wild te kunnen spotten (vaak 
nodigen zij zichtzelf uit…).

Wim maakt gebruik van een  Canon 
90D camera met een Sigma 
zoomlens 60-600. Hij kijkt natuurlijk 
naar nog geavanceerdere  camera’s 
zoals bijvoorbeeld de Canon IDX 
Mark III en een nog grotere telelens 
zoals de Canon RF1200mm (beetje 
duur). De vraag die  je je dan moet 
stellen is of je daarmee dan ook een 
betere fotograaf wordt. 

Hoewel het een heel gesjouw is 
met de camera in het bos gaat de 
camera toch boven de mobiel met 
3 camera’s. Een goede telelens zit 
er niet op en ook de scherptediepte 
kan nauwelijks worden ingesteld. 
Hij maakt gebruik van apple foto’s 
en lightroom om zijn foto’s te 
optimaliseren.

Wim haalt inspiratie uit het fotowerk 
van Vincent Munier, een Franse 
natuurfotograaf die uren kan 
wachten tot het mooie moment voor 
de foto. Zijn documentaire The velvet 
Queen vindt hij erg de moeite waard 
om te bekijken . Het is fascinerend 
om te zien wat sommige fotografen 
over hebben voor het een mooie foto. 
Door de hele dag in de vrieskou te 
liggen op zoek  naar een plaatje van 
de sneeuwluipaard. 

Wim gaat in 2025 op expeditie met 
een topfotograaf en gids (waar hij veel 
van geleerd heeft in een workshop in 
de waterleidingduinen bij Haarlem). 
Ze gaan naar Noorwegen (Lofoten). 
Hij verwacht hier weer veel te leren en 
erg mooie plaatjes te kunnen schieten 
in een heel andere omgeving met 
andere dieren zoals papegaaiduikers, 
zeearenden en walvissen.
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Veel wijkgenoten zijn in de kerstvakantie 
op pad. Maar een huis leeg achterlaten 
vindt niet iedereen leuk. Tegelijkertijd 
is het eigenlijk jammer dat zo'n mooi 
huis een tijd onbewoond is. Wat kun je 
doen?  Sommige mensen vinden het 
fijn om familie of vrienden te vragen 
op een huis te passen, zodat zij er van 
kunnen genieten. Een vriendendienst, 
en tegelijk een huizenoppas. Ook 
heel handig als je huisdieren hebt te 
verzorgen, of een mooie tuin. David en 
Sonja Kroeze hebben met hun dochter 
Tirza een andere oplossing: woningruil.

Woningruil?
Sonja: “in vroeger tijden was dat 
eigenlijk heel gewoon, er waren allerlei 
bureaus waar je je in kon schrijven. 
Mensen hadden geen geld, maar wel 
zin in vakantie, en dan ruilden ze in de 
zomer van huis. Maar volgens mij is het 
weer helemaal terug van weg geweest. 
In de coronatijd hoorde ik voor het eerst 
weer mensen die het deden”. David 
Kroeze beaamt dat: “wij doen het in 
eerste instantie omdat het leuk is en 
goedkoop. Iedere zomer zijn we wel 
ergens te vinden in Nederland of het 
buitenland. Dit jaar zijn we al drie keer 
weggeweest: in Geldrop, in een dorpje 
in midden-Frankrijk, en we pasten een 
week op een hond in Loenen. We zaten 

in prachtige natuurgebieden en voor 
onze dochter was de hond geweldig. 
En het kost bijna niets! Een eenmalige 
inschrijving op de website van 120 
euro, en dat is het”. Sonja: “Wij deden 
het als kind al. Het is helaas niet zo 
vanzelfsprekend dat je andere kinderen 
ontmoet, omdat je gewoon vaak in een 
woonwijk of een dorpje zit. Maar je hebt 
wel een heel huis met alle luxe in plaats 
van een klein onbetaalbaar hutje waar 
je in ligt te zweten”. 

Voor- en nadelen 
David: “je moet er wel tegen kunnen 
dat iemand in je bed ligt te ronken. Dat 
vind ik zelf geen probleem. We leven 
hier in Nederland vooral van grote luxe 
en waarom zou je die niet gewoon 
delen. Als je in een armer land komt, 
dan ontdek je pas wat delen is. Arme 
mensen geven gerust het beste wat 
ze hebben. Wij vinden het zinvol ook 

gastvrij te zijn. We hebben geluk gehad 
met onze rijkdom.  Ik vind dat geen 
vanzelfsprekend recht.” Sonja: “Wat 
ik wel vervelend vind is dat je vooraf 
alles schoon moet hebben. Terwijl je 
eigenlijk na een tijd werken gewoon 
de boel de boel wilt laten en lekker 
snel weg wil. Maar ja, €1000 voor een 
week een vakantiehuisje, dat zien wij 
niet als verantwoorde uitgave.” Je kunt 
ook punten sparen, vertellen David en 
Sonja. Dan kun je in een huis zonder dat 
je iemand in je eigen huis hebt. “Soms 
moet je lang zoeken, voor je een match 
hebt. Maar dan kom je soms ook op 
plekken die je nooit verwacht had. Zo 
zaten wij ook eens in Spanje aan het 
strand! Afgelopen zomer konden we 
een huisje krijgen vlakbij onze favoriete 
vakantiebestemming, het klooster 
van Taizé in Frankrijk. Daar vinden wij 
stilte, geborgenheid, en daar komen we 
echt tot rust. Ook al zijn er duizenden 
mensen uit heel Europa. En onze 
dochter voelt daar hetzelfde. Kortom, 
Home-exchange kunnen we iedereen 
aanbevelen!” Nakijken op de site 
leert dat er inmiddels 150.000 huizen 
inschreven staan, uit de hele wereld. 
Misschien moet je even zoeken, maar  
er zit heel wat tussen!

Door: David Kroeze

WAT DOEN HARDERWIJKERS 
OP REIS MET HUN (LEGE) HUIS? 





28

Als bestuur kunnen we tevreden 
terugkijken op het Triasfeest. Na het 
insturen van de aanvraag vergunning 
evenementen met de vele schema’s 
die we daarbij moeten inleveren , 
kregen we van de gemeente groenlicht 
voor het feest. Met deze vergunning 
mogen we o.a. met 2 auto’s over de 
fiets- en voetpaden rijden om b.v. de 
dranghekken neer te zetten.

In Hoorschelp 2024-02 was 
een oproep geplaatst voor 
evenementverkeersregelaar, waarop 
een aantal personen hebben 
gereageerd. Na nog een extra oproep 
via de mail aan de leden, waren 
er voldoende verkeersleiders. De 
evenementverkeersregelaars worden 
ingezet bij wegen waar de hardlopers 
de weg kruisen en bij de borden met 
afsluiting van het fietspad. Ondanks 
het plaatsen van  deze borden en 
hekken om wegen af te sluiten, blijkt 
altijd weer dat veel mensen zich hier 
niets van aan trekken en gewoon 
doorrijden.

TERUGBLIK TRIASFEEST, 
KLEEDJESMARKT EN 
TRIASRUN

Kleedjesmarkt
Om 8.00 uur waren de vrijwilligers van 
de wijkvereniging aanwezig om de 
plekken van de kleedjes te markeren 
en alle zaken rond de kleedjesmarkt op 
orde te maken. De dames van de EHBO 
Ermelo  waren bezig met het inrichten 
van de EHBO post. Via de mail hadden 
zich al 120 personen aangemeld voor 
een plek op de kleedjesmarkt. Vanaf 
9.30 uur stonden er velen in de rij voor 
hun plekje. Rond 10.30 waren alle 
plekjes ingericht en waren bezoekers 
(koopjesjagers) volop aanwezig.

De kleedjesmarkt is ongeveer door 
750 personen bezocht (deelnemers 
en bezoekers). Er werden weer mooie 
spullen aangeboden. Als je wilt is er 
altijd wel iets voor een ieder te vinden. 
Velen hadden hun waren op een 
kleedje uitgestald, een aantal zelfs 
met een professionele uitstraling. 
Ook dit jaar bood de wijkvereniging 
gratis een zak patat aan, voor de 
deelnemers die een kleedje hadden. 
Dit werd zeer gewaardeerd. Aan het 
einde van het Triasfeest waren de veel 
al jonge verkopers tevreden over de 
verkoopresultaten.

Kidsrun
De Kidsrun was zeer professioneel 
georganiseerd door Athlos. Via de 
nationale hardloopwedstrijden site, kon 
men zich aanmelden (en ook nog vlak 
voor de run op het Triasfeest zelf). De 
organisatie maakte zich wel zorgen 
om het aantal aanmeldingen via de 
site. Uiteindelijk waren er 20 jongeren in 
de leeftijd van 6 tot 12 jaar die aan de 
start verschenen. Om 9.30 uur werd 
het wedstrijd secretariaat van Athlos 
ingericht Een kundige jury zorgde voor 
de start en de registratie van de tijden 
per persoon (resultaten zijn terug te 
zien op uitslagen.nl 7 september 2024) 
Alle deelnemers ontvingen een mooie 
medaille ceremonieel uitgedeeld door 
de dames van de EHBO.

Kleedjesmarkt Kidsrun

Kleedjesmarkt
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WIJKSCHOUW DRIELANDEN

Op 23 oktober was er een wijkschouw 
gepland door de gemeente. Van de 
wijkvereniging wordt dan verwacht 
dat zij de mensen van de gemeente 
wijzen op mooie plekken in de wijk en 
op punten waar verbetering mogelijk is.

Als voorbereiding hebben we de leden 
een flyer gestuurd en hebben we de 
flyer op onze facebook en Instagram 
gezet. In de flyer werden de bewoners 
van de wijk opgeroepen om een bericht 
te sturen aan de wijkvereniging over de 
genoemde punten.

De wijkvereniging heeft ongeveer 40 
e-mails ontvangen met in hoofdzaak 
verbeteringen maar ook een aantal 
mails waarin wordt vermeld hoe mooi 
de wijk is.

De meldingen gingen over: 
jeugdoverlast; hangjongeren; 
losse tegels in de wijk; het aantal 
brievenbussen wat verminderd 
is (verder lopen naar de postbus); 
overlast van honden vanuit het 
Crescentpark (hondenstrand); 
gevaarlijke verkeerssituaties op 
bepaalde kruispunten (met name 

de Horsterhout); parkeerproblemen 
in de wijk; wateroverlast, omdat 
een verkeersdrempel het water  
tegenhoudt; fatbikes die kennelijk  
geen verkeersregels kennen en je 
op het voetpad bijna ondersteboven 
rijden; groen onderhoud, ook in het 
water; te brede heggen van bewoners.

Het laatste punt te brede heggen 
van bewoners was een verrassing, 
maar als je door de wijk gaat lopen 
zie je in bijna elke staat wel een heg 
die wat breder is geworden en meer 
dan 2 stoeptegels in beslag neemt. 
Vooraf heeft de voorzitter van de 
wijkvereniging diverse personen 
bezocht om meer inzicht te krijgen in 
de gemelde situatie.

Op 23 oktober was het zover om 
10.00 uur verzamelen bij Alleman.  
Het werd een hele club. Wethouder 
Maarten Reckman; wijkmanager Donja 
Geurtz, wijkbeheerder Bart Borgman, 
secretaresse van de gemeente 
Monique Apel, Dick van Marle 
wijkvereniging, Maarten Jason van 
Zorgdat, 2 personen van handhaving 
en 6 bewoners uit de wijk die hun punt 

konden toelichten. Na de toelichting 
gingen we met de hele groep op de 
fiets diverse punten langs zodat echt 
duidelijk werd waar het om ging.  

Al met al was het redelijk veel werk 
om alles goed inzichtelijk te maken, 
maar een ieder had het gevoel dat 
er aandacht werd gegeven aan de 
genoemde punten. Ook de wethouder, 
de wijkmanager en wijkbeheerder en 
de secretaresse van de gemeente 
waren enthousiast over het aantal 
meldingen en het aantal personen dat 
mee ging fietsen. Hoewel er punten 
voor verbetering waren, kunnen we 
constateren dat Drielanden een erg 
mooie wijk is.

Hoge heg die over de stoep gaat

Best gevaarlijk verkeerspunt  
(zeker als de lampjes het niet doen)

Brede en hoge heg in de bocht van 
de weg (als er plek voor is)

Door: Dick van Marle
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Wethouder Maarten Reckman spreekt de bezoekers toe, Donja Geurtz is enthousiast dat 
er zoveel deelnemers zijn. 

Jops catering verzorgt de maaltijd

84 personen genieten van de Indische rijstmaaltijd 

INDISCHE RIJSTMAALTIJD
Door: Dick van Marle

Op 15 oktober hadden we weer 
onze Indische rijstmaaltijd. De  
aankondigingen waren gedaan in de 
Hoorschelp, op onze facebook pagina 
en aan de leden werd de uitnodiging 
nog eens via de mail gedaan.

Het is altijd weer spannend hoeveel 
mensen zich gaan aanmelden. 
Overigens komen de eerste 
aanmeldingen vaak al een paar 
maanden voor dat het evenement gaat 
plaatsvinden. Enkele leden melden zich 
niet aan via de mail maar maken direct 
het bedrag over. Samen met de input 
van de penningmeester en de mails 
wordt de lijst samengesteld. Blijft het op 
60 hangen of worden het er meer. Vaak 
vlak voor de datum komen de laatste 
aanmeldingen binnen en jammer 
genoeg ook enkele ziekmeldingen. 
Totaal hadden we 84 personen die op 
de Indische maaltijd zouden komen. Er 
waren ook personen bij die geen lid zijn 
van de wijkvereniging en personen die 

buiten de wijk Drielanden wonen. Er was 
iemand die zich meldde en volgens die 
persoon ook betaald had, tja wat doe 
je dan als er nog 60 personen binnen 
komen…. Na wat speurwerk bleek dat 
de persoon niet had betaald en is dat 
later weer recht getrokken. Persoonlijk 
vond ik het wel grappig dat iemand je zo 
kan overtuigen dat je niet meer twijfelt, 
komt dat u ook bekend voor….

De beheerders van MFC de Bogen 
hadden de ruimte al mooi ingericht 
en de tafels netjes van een tafellaken 
voorzien. Hoewel de inloop vanaf 17.45 
is, kwamen de eerste personen al om 

17.15 binnen. Toevallig hield wethouder 
Maarten Reckman en nieuwe 
wijkmanager Donja Geurtz spreekuur 
in een andere zaal. Om 18.00 uur toen 
iedereen klaar zat voor het eten, hebben 
de wethouder en de wijkmanager 
de bezoekers toegesproken en 
aangegeven dat verbinden erg 
belangrijk is. En dat doen we zeker 
tijdens de Indische rijstmaaltijd.

Tijdens de maaltijd werd er onderling 
veel gesproken (en kennis gemaakt). 
Tenslotte zit je natuurlijk ook een groot 
deel van de tijd te wachten, ”of tot je 
eten mag gaan halen en kunt gaan eten 
of als je al klaar bent tot de anderen ook 
klaar zijn met eten”.

Jops catering had alles weer prima 
verzorgd. Dit keer was hij met 2 
dames om alles snel uit te kunnen 
serveren. Een ieder heeft genoten van 
het heerlijke eten. Aan het einde van 
de maaltijd kwam er een luid applaus 
voor het heerlijke eten wat Jop ons 
had aangeboden.

Nadat een ieder heerlijk gegeten heeft 
en de koffie en spekkoek weer op tafel 
kwamen, is altijd de vraag: wie gaat 
er afwassen. Gelukkig zijn er altijd 
vrijwilligers die willen helpen (Fam 
Koopmans, fam Dur en Ab Beuving 
kwamen dit keer helpen) Chapeau!.
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JE NIEUWE SPORTIEVE 
THUIS VIND JE VOORTAAN 
DICHTBIJ, BIJ FITGEHEIM
Door: Collin Oosthof

Het is zo ver: onze gloednieuwe 
sportschool Fitgeheim Harderwijk 
opent in Drielanden! We hoeven jou niet 
te vertellen dat sport en gezondheid 
veel meer zijn dan alleen een activiteit 
– het is een levensstijl. Om je daarbij 
te helpen hebben wij een sportschool 
gecreëerd die voelt als jouw sportieve 
thuis. De perfecte omgeving om jezelf 
te zijn, je doelen te bereiken en je 
gezondheid te verbeteren. Of je nu een 
doorgewinterde atleet bent of net begint 
aan je fitnessreis, bij ons vind je wat je 
nodig hebt om jouw doelen te halen. 

Wat vind je alléén bij Fitgeheim en 
nergens anders?
Bij Fitgeheim Harderwijk geloven we dat 
een sportschool veel meer kan zijn dan 
alleen een ruimte met fitnessapparaten. 
Het mag een plek zijn waar je je welkom 
en gemotiveerd voelt. Daarom hebben 
wij aan de Kolbaanweg 5 (naast Basic 
Fit) een warme en uitnodigende 
omgeving gecreëerd. Na je training kun 
je bijvoorbeeld even ontspannen met 
een gratis bakje koffie in onze gezellige 
zithoek. Heb je kids? Oók welkom, 
want wij regelen op afspraak oppas 

zodat jij je volledig op je training kunt 
concentreren. Kortom, Fitgeheim heeft 
alles om je tweede, sportieve thuis te 
worden.

Echt persoonlijke aandacht en 
begeleiding van professionals
Bij elke stap van je fitnessreis staan onze 
ervaren en gepassioneerde trainers 
klaar om je te begeleiden. Met op maat 
gemaakte trainingsprogramma’s, 
afgestemd op jouw persoonlijke doelen 
en behoeften. Of je nu werkt aan kracht, 
uithoudingsvermogen, flexibiliteit, 
of gewoon een gezonde levensstijl 
wilt behouden, onze trainers hebben 
de expertise om je te helpen slagen. 
Ze bieden niet alleen deskundige 
begeleiding, maar ook de motivatie en 
ondersteuning die je nodig hebt om je 
doelen te bereiken.

Uit welke trainingsmogelijkheden kun 
je kiezen bij Fitgeheim?
—  Begeleide Fitness: Werk je graag 

aan je persoonlijke doelen? Dan is 
onze begeleide fitness ideaal. Je 
traint in een groep van maximaal 
12 personen. Onze proactieve 

trainer helpt je bij het uitvoeren van 
oefeningen en monitort je voortgang.

—  Small Group Training: Train je liever in 
groepsverband? Wij hebben de Small 
Group Training. Omdat er maximaal 
8 deelnemers zijn kan de trainer altijd 
voldoende aandacht geven aan elke 
deelnemer.

—  Personal training: Perfect als je graag 
1 op 1 of in duo’s werkt met een 
personal trainer.

—  Flexibele Lidmaatschapsopties: 
Bij Fitgeheim Harderwijk kies je 
voor het flexibele maandelijks 
abonnement dat je eenvoudig kunt 
opzeggen, of voor het voordeliger 
jaarlidmaatschap. Beide geven je 
toegang tot onbeperkte fitness en 
groepstrainingen. Je kunt dus kiezen 
wat het beste bij jouw levensstijl past. 
En als je eerst een gevoel bij Fitgeheim 
wilt krijgen, start je gewoon met een 
gratis proefles!

Start je reis naar je sportieve thuis. 
Je sportieve thuis wacht op je bij 
Fitgeheim. Je hoeft alleen maar even 
langs te komen om zelf de sfeer en de 
eersteklas faciliteiten te proeven, de rest 
gaat vanzelf. Ook de gratis proefles. 

www.fitgeheim.nl  |  06 17 02 12 47

http://www.fitgeheim.nl
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Door: Simon Grijsen

Kleedjesmarkt Wijkvereniging 
Drielanden
Op zaterdag 7 september werd in de 
wijk Drielanden, als onderdeel van 
het Triasfeest, een kleedjesmarkt 
georganiseerd. Meer dan 100 
verkopers hadden hun kleedje 
uitgestald  in de hoop dat zij spullen 
die ze zelf niet meer gebruiken/nodig 
hebben konden verkopen. Gelukkig 
waren er ook veel mensen die langs 
de kleedjes liepen op zoek naar een 
“koopje” of spullen die zij nog goed 

kunnen gebruiken en nog mee konden 
voor een zogenaamde tweede ronde/
leven. Het was een gezellige dag waar 
veel kopers en verkopers met een 
tevreden gevoel naar huis zijn gegaan. 
Maar wist u dat het kopen en verkopen 
van tweedehands spullen bijdraagt 
aan een duurzamer leven? De impact 
die we hebben met een jaarlijkse 
kleedjesmarkt bij ons in de wijk is 
alleen niet zo heel groot. Daarom 
willen we in dit artikel graag aandacht 
besteden aan een organisatie die het 
hele jaar door tweedehands artikelen 
verkoopt. 

Het Goed
Het Goed is een grote winkel die met 
een winkeloppervlak van ruim 1.500 
m2 net buiten onze wijk is gevestigd 
op het industrieterrein bij onder andere 
de Karwei, Totaalbed en Cre8 Kitchen 
/ Badkamer warenhuis. De winkel is 
7 dagen per week geopend en het 

afgiftepunt voor herbruikbare spullen 
is alleen op zondag gesloten. Actuele 
openingstijden vind je op de website 
https://www.hetgoed.nl/vestigingen/
harderwijk/.

De kringloopwinkel, of kringloop-
warenhuis zoals de website 
vermeldt, maakt onderdeel uit 
van één van de grootste sociale 
ondernemingen van Nederland met 
in totaal 31 kringloopwarenhuizen 
verspreid door het hele land.  
Het Goed is een organisatie zonder 
winstoogmerk, maar dat wil niet 
zeggen dat ze gesubsidieerd 
worden door de overheid.  
Met de opbrengsten van de verkopen 
moeten dan ook alle kosten die de 
organisatie maakt (zoals personeels-, 
huisvestings-, transport- en 
afvalverwerkingskosten) worden 
gedekt.

Het Goed vergelijkbaar met 
warenhuis
Een bezoekje aan Het Goed in 

HET GOED 

Afgifte punt voor uw herbruikbare spullen

Eén van de mooi ingerichte afdelingen “Muziek”

Trap naar de winkel

https://www.hetgoed.nl/vestigingen/harderwijk/
https://www.hetgoed.nl/vestigingen/harderwijk/
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Harderwijk leert dat deze winkel ook 
echt een warenhuis genoemd mag 
worden! Zoals eerder vermeld is de 
winkel groot en er zijn altijd zo’n 12 
tot 13 medewerkers aanwezig. Je 
kunt hier in alle ruimte rondsnuffelen 
tussen de tweedehands spullen 
bij de verschillende afdelingen. Je 
vindt zo onder andere tweedehands 
kleding, meubels en woonaccessoires, 
speelgoed, spelletjes en legpuzzels, 
(strip)boeken, elektronica, witgoed 
en zelfs nog LP’s! Voor elk wat wils 
dus. En als je dan moe bent van 
het winkelen of even wilt nadenken 
over een aankoop, kun je onder 
het genot van een hapje of drankje 
bijkomen in het inpandige restaurant.  
Het warenhuis is 7 dagen in de week 
geopend en het is eigenlijk nooit héél 
rustig in de winkel. Al is het op zaterdag 
in de middag over het algemeen wel 

iets drukker dan op andere dagdelen.

Mocht je al genoeg, of misschien 
moeten we zeggen te veel, spullen in 
huis hebben ook dan kun je bij Het Goed 
terecht. Als je nog herbruikbare spullen 
hebt kun je die langsbrengen bij het 
inleverpunt of bij jou thuis laten ophalen. 
Als je spullen thuis wil laten ophalen is 
het goed om te weten dat dit alleen kan 
als je tenminste 5 dozen/zakken/items 
hebt en je er zelf voor moet zorgen dat 
de spullen op de begane grond komen. 
Meer hierover lees je op de website 
van Het Goed, waar je ook direct een 
afspraak kan inplannen. In Harderwijk 
rijdt de bus/het vrachtwagentje 4 
dagen per week (maandag, dinsdag, 
donderdag en vrijdag) rond om spullen 
op te halen. Een belangrijke voorwaarde 
voor het kunnen inleveren of laten 
ophalen van spullen is dat de spullen die 

je inlevert of laat ophalen herbruikbaar 
moeten zijn. 

Wat is herbruikbaar en interessant 
voor Het Goed 
Maar wat is nou eigenlijk herbruikbaar? 
Dit zijn spullen die je zelf niet meer 
gebruikt, maar die nog wel heel, 
werkend, compleet en schoon zijn. Als je 
spullen inlevert bij het inleverpunt wordt 
gecontroleerd of ze aan de hiervoor 
genoemde vereisten voldoen én of 
ze verkoopbaar zijn. Dit laatste wordt 
gedaan door ervaren medewerkers, 
die goed weten welke spullen nog wel 
verkocht kunnen worden en wat niet 
meer. Alles wat niet verkoopbaar is 
wordt ook niet aangenomen, want als 
Het Goed dit moet afvoeren als afval 
brengt dat extra kosten met zich mee 
voor de organisatie. Hier gelden een 
aantal uitzonderingen voor. De eerste 
uitzondering geldt voor elektronische 
apparatuur, hiervoor geldt dat ook niet 
werkende apparatuur ingeleverd mag 
worden. Deze apparatuur wordt bij Het 
Goed verwerkt zodat de herbruikbare 
grondstoffen eruit worden gehaald. 
Daarnaast heeft Het Goed in Harderwijk 
een afspraak met de gemeente dat 
zij niet werkende wasmachines bij 
mensen thuis ophalen en afvoeren. De 
laatste uitzondering is het ingeleverde 
textiel, dit wordt gesorteerd in een apart 
sorteercentrum (in Emmen) en van 
daaruit op aanvraag weer aangeboden 
aan de winkels om te verkopen. Door 
deze aanpak lukt het Het Goed om 87% 
van de spullen die worden ingezameld 
ook daadwerkelijk te hergebruiken. Het 
grootste deel hiervan wordt verkocht in 
één van de winkels. En zeg nou zelf, het 
is toch fijn om in een opgeruimd huis 
te wonen in de wetenschap dat iemand 
anders nog plezier heeft van de spullen 
die bij jou stof lagen te vangen op de 
zolder of in de schuur/garage én op 
deze manier ook nog eens een bijdrage 
te leveren aan een duurzamere wereld? 

Stripboeken hoek

Spelletjes hoekDe koffiehoek
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WEEKMARKT DRIELANDEN
Door: Dick van Marle

De weekmarkt in Drielanden is 
naast het spreekuur van politie en 
handhaving één van de vaste punten 
van de week. Op woensdag de 
markt, op donderdag het spreekuur 
handhaving en politie. De weekmarkt 
is altijd gezellig en wordt goed 
bezocht. In Hoorschelp 2024-02 
hadden we een interview met Glen 
(van de kaas) en Herwin (de poelier). 
Voor deze Hoorschelp gingen we 
in gesprek met Erwin Koole van de 
NOTENKAR. 

Erwin heeft eerst 25 jaar in de 
grafische industrie gewerkt. 
(Drukkerijen e.d). In de grafische 
industrie is veel veranderd, met de 
digitalisering zijn veel drukkerijen 
verdwenen.

In 2017 op 51-jarige leeftijd is Erwin 
begonnen met een noten pop-
up tentje in Biddinghuizen een 
bijzondere overstap dus. Vervolgens 
is hij ook in Amsterdam op de markt 
terecht gekomen. Het coronajaar 
heeft veel veranderd, Erwin is toen 

was nog een plek en zo kwam hij in 
2023 op de weekmarkt Drielanden 
terecht, het bevalt hem goed. 
De markt in Drielanden is een 
gezellige kleine markt met veel jonge 
mensen, daar voel je je ook jonger 
door. 

Momenteel staat Erwin 5 dagen per 
week op de markt, 2 dagen per week 
samen met zijn vrouw.

Op de markt verkoopt Erwin verse en 
voorverpakte noten. De verse noten 
worden op de markt zelf gebrand. 
Elke week heeft Erwin 2 soorten 
noten in de aanbieding. Bezoek de 
notenkraam van Erwin en zie wat hij 
allemaal te bieden heeft.

Erwin Koole prijst zijn waren aan

Mooie sortering noten en meer…

De NOTENKAR op de markt Drielanden

fulltime markten gaan zoeken, dat 
viel niet mee, alle grote markten zijn al 
bezet. Maar op de markt Drielanden 






